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SPORTRAAD 
 

 
Zitting van 14 maart 2022 

Aanwezig: 
Pieter Pauwels voorzitter De verenigde sportvrienden 
Francine Bols lid VLAS seniorengym 
Nelly Verhoeven lid Turnkring ritmica  
Stefaan Dewinter lid BHS United  
Mich Vanrusselt lid Vrienden van Mich 
Tamara Vranckx lid Vrienden van Mich 
Maarten Peeters lid Bulldogs 
Wilfried Vande Wielen lid The Fonzies 
Yvan Verheyden lid The Fonzies 
Katrien Thyssens lid Yoga Boortmeerbeek 
Carine Croon lid Happy Spirit 
Martine Verheye lid Happy Spirit 
Juul Beullens lid Joggingclub Icarus 
Ellen Vandenschrick lid Joggingclub Icarus 
Willy Valenberghs lid Tornado 
Leo Crab lid Tornado 
Maurits Pauwels lid Verenigde sportvrienden 
Willy De Boeck lid Niels Albert Bike Club 
Stefan Costeur lid Niels Albert Bike Club 
 
Steven Philips 
Denis Bosny bevoegde schepen Gemeenteraadslid 
Griet Janssens secretaris administratie 
 
Verontschuldig: Pierre Methot, Paul Selleslagh, Carine Maes, Geoffrey Dumoulin, Willy Vanden 
Brande,  
 
Pieter Pauwels heet iedereen welkom op deze sportraad. Onze sportraadvoorzitter is heel blij dat we 
terug fysiek kunnen vergaderen. 
 

 
1.       VERSLAG VORIGE VERGADERING VAN 22 NOVEMBER 2021 
 
Geen opmerkingen. 
 
 
2.       EVALUATIE SUBSIDIES 
 

Infrastructuursubsidies: 
 
Opmerkingen:                                                                                                                                                            
                                                                                                                                                                                  
2 step geeft heel veel algemene kosten door zoals verwarming, elektriciteit, afval, EHBO 
(mondmaskers, alcoholgel), sabam, licenties maar deze kosten vallen niet onder het reglement en 
werden niet opgenomen in de berekening. 
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De andere verenigingen met eigen infrastructuur hebben deze kosten ook maar dienen ze niet omdat 
het niet wordt voorzien. 
 

Werkingssubsidies: 
 
Opmerkingen: 
 

• VZW statuut: een aantal verenigingen geven door dat ze een vzw zijn, maar ze zijn dat via de 
federatie, via een eventuele hoofdzetel maar ze zijn niet zelf een vzw, daarom ook niet 
goedgekeurd.                                                                               

                                                                                                                                                            

• Trainers wegen door in de berekening maar worden niet altijd in verhouding berekend.            
                                                                                                                                                 

VLAS: 5 uren seniorengym wordt gegeven door dezelfde trainster via sportwerk Vlaanderen, kunnen 
dus maar 1 trainer doorgeven. Vlas heeft ook 191 leden om die verschillende trainingsmomenten te 
verantwoorden maar ze worden er niet voor beloond.                                   
                                                                                               
GOLD STAR : 13 leden  maar wel 3 trainers                                     
                                                                                                               
JUDO : 1 lid van Boortmeerbeek (in totaal wel 12 leden) maar wel 4 trainers….                                 
  
 VERENIGDE SPORTVRIENDEN:   Gediplomeerde trainers staan op de ledenlijst maar ze hebben geen 
actieve leden. Deze trainers voorzien initiaties voor organisaties door de federaties, dus worden dan 
ook vergoed door de federatie. Trainers voorzien initiatie op jaarlijkse cross maar dat is 1 keer per 
jaar.  Niet goedgekeurd                   
 
Voorstel om het reglement tegen volgend jaar aan te passen in functie van de trainers want nu zit de 
berekening niet juist.  
 

• Wat is een sportclub: 
Een vereniging met sportende leden? 
 
Volgens de erkenningsvoorwaarden moet elke vereniging 10 leden hebben: ‘De vereniging moet 
minstens uit 10 leden bestaan en minstens 30% van de leden moet in de gemeente wonen. De 
ledenlijst met aanduiding van woonplaats en leeftijd met een onderverdeling van de actieve en niet - 
actieve leden moet bijgevoegd worden ter staving;’ 
 

o Judo 1 lid uit Boortmeerbeek en 16 leden in totaal.  
o Zaalvoetbal BAP: 6 leden uit Boortmeerbeek en 13 in totaal. 

 

• Sportraad: 
Moeten punten voor de aanwezigheid in de sportraad meetellen? Nu lijkt het dat men enkel 
aanwezig is bij een sportraad voor extra punten in het subsidiedossier. 
                                                                                                           
Er wordt beslist om een werkgroep op te richten om deze punten allemaal kritisch te bekijken en het 
reglement aan te passen waar nodig. Er zijn onmiddellijk verschillende kandidaten voor deze 
werkgroep: Ellen, Carine, Francine, Maarten (basket), tornado, Pieter, Karlijne (woensdag 27 april 
2022 om 18 uur). 
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3.       STAND VAN ZAKEN VERENIGINGEN 

• Yoga Boortmeerbeek: veel leden durven niet meer te komen. 

• Joggingclub Icarus: openlucht, kon redelijk snel terug heropstarten. Begin to run staat terug 
op de planning, ook de herfstjogging. Graag wat promotie voor de verenigingen. Dat kan de 
taak van de gemeente zijn. 

• Happy Spirit: terug opgestart maar een heel pak minder leden, uren moeten reduceren. 28 
mei gaat het gymgala terug door en ze hopen terug normaal te kunnen draaien vanaf 
september. 

• Lichtkrant online aanvragen? Hoe, via welke mail. 

• Fietsers: weinig problemen gehad. Eerst niet in groep maar erna wel. Dus niet echt 
problemen. 

• Voetbal: enkele wedstrijden moeten uitstellen, maar voor de rest loopt alles wel. Ook last 
gehad van stormschade. 

• Volleybal Mich: sabbatjaar door de vele gekwetsten. Geen tornooi dit jaar. 

• Basket: Alles terug gestart, veel instroom van jonge spelers, u8, u10, u12. Oudere jeugd en 
seniors lichte uitstroom. Wat uitgestelde wedstrijden die opnieuw ingepland moeten 
worden.  

• Fietsclub: niet veel problemen 

• Tornado: zalen in Boortmeerbeek voldeden niet aan verluchtingsnormen. Mooi initiatief van 
de club tijdens corona. Ze hebben in elke deelgemeente tijdens een wandeltocht voorzien. 
Hier kwamen zeer veel positieve reacties op. 24 april organiseren ze voor de eerste keer 
opnieuw een wandeltocht. 

• Ritmica: weinig nieuwe leden. Enkel de kern blijft over. Hopelijk beter volgend jaar. 

• Seniorengym: gestart in september, helft van de leden maar. Dankzij de subsidies van de 
gemeente kunnen ze overleven. 

• Verenigde sportvrienden: 2 jaar inactief, groen licht voor 7de cyclocross maar vlak aan de 
start van de 4de golf. De gevolgen waren imens met een aantal zieken achteraf. Nu terug 
opgestart met de organisatie van 2 wielerwedstrijden. 

• Petanque: helft van de leden, veel leden bleven weg. 
 
 
4.       OPENING LOOPROUTES (wordt voorzien om 18u30 aan het gemeentehuis) 
 

BOORTMEERBEEK BEWEEGT! – LOOPROUTES BOORTMEERBEEK 

Het gemeentebestuur van Boortmeerbeek sprak bij de start van deze legislatuur de ambitie 
uit om extra in te zetten op acties die tot doel hebben de bevolking meer te laten bewegen. 
Immers, wie regelmatig beweegt is meestal ook een gezonde inwoner. 

Onder het motto ‘Boortmeerbeek Beweegt’ werden daarom reeds verschillende initiatieven 
ontwikkeld die het actief bewegen stimuleren. Kijk maar naar de beweegbank aan het woon- 
en zorgcentrum, de groene straatnaambordjes en spandoeken her en der in het straatbeeld 
de passant aansporen om al wandelend of fietsend, verplaatsingen binnen de gemeente af te 
leggen,  enz. 

Nieuw zijn nu de looproutes doorheen de gemeente. Drie verschillende parcoursen die telkens 
starten en eindigen aan het gemeentehuis. Er is een groene lus van 4,6 kilometer, een blauwe 
lus die 7,6 kilometer lang is en tot slot een rode lus van 9,3 kilometer. Elke route werd volledig 
afgepijld en loopt door bossen en velden. De routes zijn ontwikkeld om te joggen, maar ook 
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voor wandelaars vormen deze omlopen een mooie uitdaging. Belangrijk hierbij is dat het 
grootste gedeelte van de routes over onverharde wegen loopt. Zeker voor joggers is dit een 
pluspunt omdat op een zachtere ondergrond de rug minder wordt belast. 

De ‘Loopomloop in Boortmeerbeek’ is een project van de gemeente Boortmeerbeek in 
samenwerking met Sport Vlaanderen. De ontwikkeling van deze looproutes kwam tot stand 
komen dankzij de actieve medewerking van Wandelclub Tornado en Joggingclub Icarus.  
 
Voor deze looproutes zoekt de gemeente nog een peter of meter. Iemand die de looproutes 
regelmatig controleert en laat weten wanneer er eventuele bordjes verdwenen zijn. Leo en 
Willy van Tornado willen deze rol op zich nemen. Ellen en Juul van Icarus zijn eveneens bereid 
om de routes regelmatig te controleren. 
 
 
5.       MEDEDELINGEN EN VARIA  
 

• Sport- en cultuurlaureaten: oproep! Voorlopig weinig kandidaten dus een warme oproep 
naar eventuele kandidaten. De uitreiking is voorzien op 31 mei! 

• Yoga: Katrien vraagt om het verslag vroeger door te sturen. Nadat het verslag op het college 
geweest is, kan het doorgestuurd worden. 

• Begin to run → lichtkrant? 

• Dansgala → lichtkrant 

• BHS united: op 30 april organiseren ze een tornooi.  
Tot wanneer kan het voetbalveld gebruikt worden. Afspraak met krinkels 23 maart, voetbal 
laten weten tot wanneer het gebruikt kan worden. 

• Vrienden van Mich: Kleedkamer 5: douchekop spuit naar alle kanten 

• Basket: wat gebeurd er achteraan aan de tennisvelden? Daar zijn mogelijkheden om de 
tennisvelden te vernieuwen. Padel is hier geen optie omdat padel redelijk veel lawaai maakt 
en de huizen in de buurt te kort bij staan. De tennisvelden kunnen vernieuwd worden met 2 
tennisvelden of 1 tennisveld en 1 basketveldje. Dit zal besproken worden op het college.  

• Tornado: 10 jaar bezig met trage wegen, maar er komt niets van. Tornado heeft meegewerkt 
aan alles uit te tekenen en er komt niets van, dit is enorm frustrerend. Bijzonder jammer 
aangezien er zoveel werk in gestoken werd. Naburige gemeenten staan redelijk goed op punt 
en bij ons komt er niets van. 

• Voetweg tussen Schrans en Beringstraat is afgesloten, waarom? Ideale weg om te kunnen 
fietsen naar school. Moet enkel weg zijn om te kunnen wandelen/fietsen. Hoeft geen weg 
zijn van 3 meter, gewoon een wandelpad. Nelly haalt ook aan dat het fietspad van de 
Laarstraat er verschrikkelijk bij ligt. 

• VLAS: boortmeerbeek feest liefst terug begin september 

• Petanquetornooi: gaat dit nog door? Laten doorgaan met Boortmeerbeek feest? Goed idee 
volgens de sportraad. 

 
Volgende vergadering wordt gepland op maandag  12 september 2022 om 19 uur in het gemeentehuis 
van Boortmeerbeek. 
 
 

Pieter Pauwels 
Voorzitter 

Denis Bosny 
Bevoegde schepen 

Karin Derua 
Burgemeester 
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